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Datum 9 februari 2021

Steller vragen ONS Voorschoten

Over agendapunt Cie M&S 11 februari 2021 ag.punt 4 Raadsvoorstel coördinator 
sportakkoord

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
In het Lokaal sportakkoord Voorschoten in beweging 2020-2023 lezen wij in de paragraaf 
financiën op pagina 20 het volgende:

Jaar Budget voor uitvoering activiteiten 2020 
Rijk Nationaal Sportakkoord € 20.000 
NOC*NSF Nationaal Sportakkoord diensten ter waarde van € 7.000 
Jaar Budget voor uitvoering activiteiten 2021 
Rijk Nationaal Sportakkoord € 20.000 
NOC*NSF Nationaal Sportakkoord diensten ter waarde van € 7.000 
Aanvullende middelen Werkgroep financiën p.m. 
Jaar Budget voor uitvoering activiteiten 2022 
Rijk Nationaal Sportakkoord € 20.000 
NOC*NSF Nationaal Sportakkoord diensten ter waarde van € 7.000 
Aanvullende middelen Werkgroep financiën p.m.

Vraag 1
Waar worden de diensten van 7.000 euro jaarlijks aan uitgegeven?
Antwoord: Deze diensten worden voornamelijk ingezet voor verenigingsondersteuning. De 
lokaal adviseur sport, die geleverd wordt door NOC*NSF, haalt hiervoor de 
ondersteuningsvragen op bij de verenigingen en komt met een aanbod.

Vraag 2 
Hoe wordt de 20.000 euro van he Rijk Nationaal Sportakkoord besteed en aan wie?
Antwoord: Deze €20.000,- wordt ter beschikking gesteld als aanjaagbudget. Plannen en 
doelen uit het sportakkoord kunnen daarmee gefinancierd worden. Hoe en of deze middelen 
worden uitgegeven wordt besproken en besloten binnen het Kernteam Sportakkoord. In het 
kernteam is ook de gemeente vertegenwoordigd.

Vraag 3
De raad wordt gevraagd in te stemmen met het opnemen van een budget van 40.000 euro 
per jaar. Hiermee wordt de uitvoering door Voorschoten Voor Elkaar ondersteund. Is dit 
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ondersteuningsbedrag boven op de 20.000 euro van Rijk Nationaal Sportakkoord?
Antwoord: Ja

Vraag 4
Welke financiële middelen heeft de Werkgroep financiën, zoals genoemd op pagina 20,  
inmiddels bij elkaar gekregen?
Antwoord: Door diverse omstandigheden, maar voornamelijk COVID-19, is het Kernteam tot 
op heden 1x bijeengekomen. Hieruit zijn nog geen werkgroepen geformeerd en zijn er dus 
ook nog geen aanvullende financiële middelen gegenereerd.


